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Stichting Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 
 Email: DorpsraadCGK@gmail.com 

Facebook: Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 
 
 

 

 
Onderwerp: Notulen van de Dorpsraadvergadering Stichting Dorpsraad Callantsoog en  

Groote Keeten  
  
Datum: Donderdag 7 december 2023  
 
Locatie: Dorpshuis Kolfweid Callantsoog  
             
Aanwezig: Betty Bracht, Gerda ten Boekel, Karin Brouwer, Odette Dinkla, Cees Hoep,            

Kees-Jan Leijen, Marcel Meijer, Anneke Mooy, Luc Ponse, Derek Schenk 

Afwezig: -  

Publiek:  Mevr. Burger, raadslid CDA, Dhr. A. Strampel, Mevr. Provily en enkele andere 

bezoekers 

 

1. Welkom en mededelingen 

Dhr. Hoep, voorzitter, opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  

 

2. Vaststellen van de agenda 
Geen nieuwe agendapunten. 
 

3. Gelegenheid tot inspreken 
- de hulpsinterklaas vraagt of de dorpsraad in overweging wil nemen om voor de komende 

vijf (5) jaar jaarlijks een bedrag van ongeveer 350,00 euro bij te dragen voor de kosten 
rondom de intocht van Sinterklaas. In het dorp leveren diverse ondernemers al een 
bijdrage, o.a. de ondernemersvereniging, Strandpaviljoen De Toko en Vrijheid aan de 
Kust daarnaast is er een grote inzet van vele vrijwilligers o.a. brandweer, KNRM en 
reddingsbrigade. Omdat het budget behoorlijk krap is, en al heel lang niet aan de huidige 
prijsverhogingen is aangepast, kan van het budget net de zaalhuur, de kleding en het 
onderhoud van kleding en baard betaald worden. De vele vrijwilligers ontvangen geen 
vergoeding. De dorpsraad zal dit verzoek behandelen en een terugkoppeling geven aan 
de aanvrager. 

- Dhr. Hoep heeft ter informatie enkele tekeningen (artist impressions) meegebracht van 
het te realiseren woonproject Hof van Callantsoog. Eerder was er sprake van 22 
woningen maar nu nog 11 i.v.m. de toezegging van Bijzonder Provinciaal Landschap 
(BPL). De vergunningsaanvraag ligt momenteel bij de gemeente. Het plan ziet er mooi uit. 
Zie verder bij agendapunt 10, sociale woningbouw; 

- Dhr. Hoep heeft van de gemeente antwoord ontvangen m.b.t. de urnenmuur op het 
kerkhof. Aan de bovenzijde loopt een voeg waar het water door naar binnen kan zakken 
met als gevolg de witte uitslag en het kosmos. De oplossing is om de voeg af te dekken 
door er een kap over te zetten zodat de muur droog blijft. De beheerder heeft aangegeven 
dat er naar gekeken zal worden; 

- Dhr. Schenk is wat verontrust over de hoge stand van het water, o.a. van de sloot en de 
grote plassen water op de weg zelf (N502) wat maar niet weg lijkt te gaan. Het water van 
de sloot wordt beheerd door het hoogheemraadschap, zij zijn verantwoordelijk voor het 
wegpompen van het water. Dhr. Meijer zal contact opnemen met zijn contactpersoon bij 
het hoogheemraadschap om de zorgen van de dorpsraad kenbaar te maken/te horen 
welke maatregelen zij hebben genomen/gaan nemen. 
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4. Vaststellen notulen van 19 oktober 2023 
De notulen worden vastgesteld met dank aan de notulist. Wegens het uit de lucht zijn van de 

website (zie verder bij agendapunt 10, PR en communicatie) kunnen de vastgestelde notulen niet 

worden gepubliceerd. Deze kunnen worden opgevraagd bij de secretaris via email: 

DorpsraadCGK@gmail.com 

 

5. Uitgaande en ingekomen post  
Inkomend:  

- representatielijst college van burgemeester en wethouders 2023 week 44 en week 45; 
- vlugschrift Dorpswerk Noord-Holland met de agenda inzake cursussen, webinars, symposia, 

hoe een dorpsplan te maken etc., 21 november;  
- vereniging “Het Zijper Landschap” zoekt meer samenwerking met dorpsraden;  
- persbericht gemeente Schagen met verwijzing naar een online enquête over veiligheid voor 

alle inwoners van Callantsoog https://samen.schagen.nl/nl-NL/ Mevr. Dinkla zal deze 
informatie op Facebook plaatsen; 

- uitnodiging voor webinar maandag13 november betreffende Verkeersveiligheid, m.m.v. 
dorpsraad Opperdoes; 

- persbericht Gemeente Schagen betreffende Centraal Orgaan opvang Asielzoekers. Nieuwe 
opvang in Schagen Oost, eerste jaar een grote tent, daarna woonunits voor 5 jaar; 

- persbericht over de Regiodeal Noord Holland Noord. In Regiodeals werken regionale 
partijen en het Rijk samen als partners om de kwaliteit van leven, wonen en werken van 
inwoners en ondernemers (de zogenoemde “brede welvaart”) binnen een regio te vergroten; 

- persbericht gemeente Schagen dat Dorpsontmoetingspunt Petten (DOP) zich gaat vestigen 
in het voormalig VVV kantoor Petten; 

- persbericht gemeente Schagen over plaatsing watertappunt Pastoorsbos in Tuitjenhorn; 
- persbericht gemeente Schagen over mooie projecten in gemeente Schagen uitgevoerd met 

geld van Europa (LEADER subsidies), provincie en kopgemeenten zoals Oldskoel Vooruit, 
Zijpermuseum, Ku(n)stroute Zijpe etc.; 

- bericht en brochure gemeente Schagen over het centrale meldpunt ‘meld een vermoeden’ 
(via een app en anoniem) aangaande ondermijning zoals witwassen, woonfraude, 
drugshandel etc.; 

- uitnodiging LATER symposium Noord-Holland voor een informatief en interactief symposium 
over regenboogouderen in Noord-Holland (21 november); 

- bericht gemeente Schagen n.a.v. een artikel in het Noord-Hollands dagblad over 
eenzaamheid en ‘reclame’ voor het loket van de afdeling Wonen plus Welzijn van de 
gemeente Schagen; 

- persbericht gemeente Schagen dat Ontwikkeling Centrumgebied Waldervaart terug naar de 
tekentafel moet; 

- bericht gemeente Schagen over een openbare website waar alle verstoringen in de 
infrastructuur binnen Nederland te vinden zijn: https://melvin.ndw.nu/public 

Uitgaand:  
- correspondentie verband houdende met de inkomende post. 

 
6. Terugkoppeling bezoek college van B&W aan de dorpsraad, dinsdag 3 oktober en              

woensdag 8 november jl. (het volgend overleg is op dinsdag 7 mei 2024)  
Naast de burgermeester en de gebiedscoördinator waren ook de wethouder Wonen en 
Economie en de wethouder Duurzaamheid, Mobiliteit en Openbare Ruimte 
aanwezig. Het was een fijn en net gesprek, de dorpsraad heeft duidelijk aangegeven over 
welke (langdurige) punten zij zich zorgen maken, dat zijn o.a. de verkeerspunten n.a.v. een 
inventarisatie van Dhr. Nieboer, oud-verkeerskundig consulent van VVN. Zijn aanbevelingen 
liggen nu allemaal bij de gemeente maar er is al vernomen dat er voorlopig geen budget is 
om deze punten aan te pakken. Er werd nog wel benadrukt vooral de app Fixi te (blijven) 
gebruiken. Dit communicatiemiddel met de gemeente werkt op zich heel goed en snel. Op dit 
moment is de dorpsraad nog in afwachting van het verslag van deze avond, zodra dit 
ontvangen is zal het intern verder besproken worden, o.a. ter voorbereiding op het volgend 
overleg met B&W op 7 mei 2024.  

mailto:DorpsraadCGK@gmail.com
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7. Plan over plaatsen KPN-telecommunicatiemast (18m) nabij strandpaviljoen de Toko. Status? 

Gaat de gemeente nog een informatieavond organiseren? 
Viavia is vernomen dat KPN in het 1e kwartaal van 2024 een presentatie zal geven over het 
plaatsen van een telecommunicatiemast op het strand. Wij wachten verdere informatie af.  
 

8. Opvolging n.a.v. presentatie op 19 oktober door oud-verkeerskundig consulent van VVN                    
Bert Nieboer. Status boekwerk 
De aanbevelingen (boekwerk) liggen nu allemaal bij de gemeente. Zie ook bij agendapunt 6. 

 
9. Het Ommetje van Callantsoog en Groote Keeten, status 

Het verven/spuiten van de sjablonen op de stoep (in de vorm van de 
Callantsoger leeuwtje) is niet akkoord bevonden en kan helaas niet 
worden uitgevoerd maar inmiddels zijn vanuit de gemeente/wethouder 
wel paaltjes en bordjes beschikbaar gesteld. Er is gekozen voor paaltjes 
met bordjes wegens gemeentelijke uniforminteit en aansluiting bij het 
wandelnetwerk. De dorpsraad mag de paaltjes/bordjes komen ophalen                                              
en gaan plaatsen/of het plaatsen ervan gaan regelen. Het betreft drie                                                                                           
Ommetje routes, twee in Callantsoog en één in Groote Keeten.  

 
10. Mededelingen vanuit de werkgroepen 

 

Naam 
werkgroep 

Leden 

Financiën 
 
 

Betty Bracht 
Geen bijzonderheden. 

• de dorpsraad draagt financieel bij aan de sinterklaasintocht 2023. Het 
wachten is op een factuur/nota van de organisatie; 

• of de dorpsraad de komende vijf jaar gaat bijdragen aan de kosten van 
de sinterklaasintocht zal nog besproken worden in de commissie. 

Nieuwe initiatieven, die bekostigd kunnen worden uit de subsidie/bijdrage 
voor de inwoners van Callantsoog en Groote Keeten (2 euro per inwoner per 

jaar), kunnen te allen tijde bij de dorpsraad worden neergelegd, graag zelfs. 

Kust en 
Veiligheid  

Marcel Meijer  

• qua kust en veiligheid is het een beetje stil. Dhr. Meijer stelt voor zijn 
contactpersoon en een deskundige eens uit te nodigen op een 
dorpsraadvergadering om ons bij te praten over de huidige staat van de 
kust en morfologie; 

• een tweede onderwerp is het eventueel naar voren plaatsen van de 
strandpaviljoens omdat deze niet in de duinvoet mogen staan en het 
strand waarschijnlijk steeds smaller zal worden, heeft het 
hoogheemraadschap hier beleid op gemaakt? 

• op het strand zijn de strandpalen (met KM aanduiding) naar achteren 
geplaatst, dus meer naar het duin toe; 

• voor het openen van de slagboom bij strandslag Kiefteglop is 
tegenwoordig een pasje nodig. Tevens is er een camera geplaatst.           
Dhr. Meijer zal nog nagaan waarom dat is; 

• men is nog bezig met het weghalen van de rozenbottels in het duin 
tussen Groote Keeten en Julianadorp. Er komt niets voor terug, dus ook 
geen helm, het duin blijft kaal. Wel zijn er hekken geplaatst om mensen 
te weerhouden het kwetsbare duin te betreden. 

Jeugdbeleid Marcel Meijer 

• de jaarlijkse bijdrage van de gemeente heeft niet kunnen voorkomen dat 
de Hyksos een crowdfundactie heeft moeten starten om enkele 
financiele problemen op te kunnen lossen; 
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• er zijn nieuwe bestuursleden aangetreden en er worden weer activiteiten 
georganiseerd. Hopelijk is daar veel belangstelling voor. De komende 
tijd even kijken hoe dit zich gaat ontwikkelen.  

Ouderenbeleid Gerda ten Boekel 

• er worden nog steeds veel leuke activiteiten georganiseerd in Huys ten 
Oghe o.a. klaverjassen, bingo en biljarten; 

• de koffieochtenden op de dinsdagen worden goed bezocht; 

• rondom de kerst zal er een gezamenlijke maaltijd worden georganiseerd 
met medewerking van winkeliers/sponsoren. 

Toerisme  
 
 
 
 

Betty Bracht – Odette Dinkla  

• de kerst komt eraan, de feestverlichting rondom het Dorpsplein hangt er 
al een poosje en de kerstboom zal zeer binnenkort geplaatst worden; 

• qua boekingen loopt het goed, de aanbieders zitten weer goed vol. 

Verkeer en 
Vervoer 

Anneke Mooy  

• komende zomer gaat de kustbus weer rijden en deze is ook in 2024 
gratis; 

• de reguliere buskaartjes voor Connexxion worden komend seizoen niet 
duurder en kinderen tot en met 11 jaar reizen gratis mee; 

• WaakSaam zal op korte termijn de kattenogen in de ‘marinebocht’ 
Zuidschinkeldijk/ Westerduinweg) beoordelen, hopelijk kunnen deze dit 
jaar nog hersteld worden en anders anders uiterlijk in januari 2024; 

• heeft vernomen dat tussen 11 en 22 maart 2024, dus vóór het seizoen, 
een stuk van de Duinweg/N502 tussen Callantsoog en Grote Keeten 
onderhoud krijgt/voorzien wordt van nieuw asfalt. 

PR en 
Communicatie 

Betty Bracht 

• de website is nog steeds uit de lucht maar inmiddels zijn er wel enkele 
stappen gezet. Het bedrijf waar de website was ondergebracht is 
overgenomen door een andere partij. Daar is het mis gegaan. Gelukkig 
is er wel contact met de nieuwe partij. Hopelijk kan het nu snel worden 
opgelost; 

• de gemeente ziet graag dat alle dorpsraden, ongeveer 17, een eigen 
platform krijgen op de website van de gemeente. Dit initiatief loopt al 
heel lang maar het werkt nog niet goed door problemen met de 
software. De dorpsraad ziet eigenlijk geen meerwaarde in een dergelijk 
platform en zal dat aan de gebiedscoördinator laten weten. Als wij 
andere dorpsraden nodig hebben dan weten we ze te vinden en vice 
versa. Dit onderwerp zal geagendeerd worden voor de volgende 
vergadering. 

Ondernemend 
Callantsoog  
(Dorpsplein) 

Odette Dinkla 
Geen bijzonderheden. 

Sociale 
woningbouw 

Cees Hoep 
De KBG komt maandelijks bij elkaar. De gemeente sluit 1x per 2 maanden 
aan. Uit de maandelijkse vergadering van de KBG de volgende updates.  
Het wachten is op een uitnodiging voor een volgende KBG vergadering. 
 
• naast bureau West8 uit Rotterdam (landschapsarchitect en planoloog) 

heeft de gemeente een 2e partij gecontracteerd. Zij gaan onafhankelijk 
van elkaar kijken wat de mogelijkheden zijn voor de toekomst wat betreft 
woningbouw en de leefbaarheid van Callantsoog. Wij wachten verdere 
informatie af; 

• de ontwikkelingen rondom het Hof van Callantsoog en de mogelijke 
woningbouw bij vakantiepark Roompot (voorheen Qurios) zijn particulier 
initiatief. 
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11. Rondvraag / w.v.t.t.k. 
Mevr. Brouwer; 
-     vraagt of er al een terugkoppeling is ontvangen van de gemeente aangaande de  
      workshop/bijeenkomst Burgerberaad G1000 Schagen op 13 september jl.? Er is een kort  
      verslag rondgegestuurd maar er is niets vernomen over eventuele vervolgstappen.  
Mevr. Burger; 
- vraagt of er op 1 januari weer een nieuwjaarshappening wordt georganiseerd door de  

dorpsraad en gaat het een jaarlijkse traditie worden? Dat is wel de bedoeling, zodra er 
meer bekend is voor nieuwjaarsdag 2024 laten we het weten, o.a. via Facebook en het 
ophangen van flyers.  

Mevr. Mooy; 
- wil graag het jaarlijkse etentje gaan plannen, dat zal dan in januari worden. 
Dhr. Hoep; 
- er is in de gehele gemeente Schagen veel schade ontstaan door het aanbrengen van de 

glasvezel (kabelbreuken). Inmiddels is de verlichting bijna overal hersteld. Eén keer per 
maand wordt er een controlerondje gereden door medewerkers van de gemeente. 

Dhr. Leijen; 
- vraagt naar de verkeersremmende maatregelen voor de Helmweg in Groote Keeten,         

wat is nu de status want er wordt echt veel te hard gereden. Dhr. Meijer zal zijn 
contactpersoon benaderen voor een update. T.z.t. zal de Helmweg een 30km weg worden 
maar op welke termijn is op dit moment onbekend. Dhr. Meijer zal met een terugkoppeling 
komen.  

   Dhr. Meijer; 
- Callantsoog en Grote Keeten zijn hele mooie dorpen, laten we het leefbaar houden voor 

de bewoners maar ook voor onze gewaardeerde gasten/toeristen/dagjesmensen. Bij een 
opkomende zon is het zeker geen straf om vroeg op pad te gaan en het dorp uit te rijden. 
De natuur/schouwspel is dan werkelijk prachtig.  
 

12. Sluiting 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en bijdragen en sluit de vergadering. 
De volgende dorpsraadvergadering is op donderdag 15 februari 2024.  

 
        Vergaderingen dorpsraad 2024 (onder voorbehoud): 
 

*augustus is de uitzondering, dan niet op de 3e maar op de 4e donderdag van de maand 

 

Data 2024, in de even maanden, altijd op de 3e donderdag*, 19.30 uur,                       
Dorpshuis Kolfweid, Callantsoog  

 
15 februari 
 

 
18 april 

 
20 juni 

 
22 augustus* 

 
17 oktober  

 
19 december 


